
Zápis z VALNÉ HROMADY spolku sportovců SAS z.s., 

Mydlovary 

 

Datum konání: 2.července 2021 

Přítomni:  

Výkonný výbor: Kamiš – předseda spolku, Kodl L. – místopředseda, Bohdal – hospodář, 

Dolejší – supervizor, Poláková – pokladník a administrativa. 

Členové spolku: Kodl M., Majer, Marek, Šimsa, Chalupský, Darius, Švácha. 

Nepřítomni: Valihrachová, Domin – v zaměstnání, Vlasáková, Vlasák – z neznámých důvodů. 

Zapisovatel: Poláková 

Ověřovatelé: Dolejší, Majer. 

P r o g r a m : 

1) Zpráva o činnosti spolku v r. 2020 - Kamiš 

2) Proslov starostky obce - Chalupská 

3) Proběhlé a plánované akce r. 2021 - Kamiš 

4) Zpráva o účetnictví - Poláková 

5) Diskuze, návrhy, různé 

P r ů b ě h : 

Ad 1)  

Kamiš přivítal všechny přítomné a připomněl, že se valná hromada mohla uskutečnit až nyní 

z důvodu kovidových opatření a státních nařízení. 

Dále shrnul akce uskutečněné v r. 2020:  

- Těžba dřeva. Spolek vytěžil celkem 95 m3 dřeva, nařezal na metry a odvozil do 

sběrného místa za obecním úřadem. Toto „hotové“ palivo se prodává občanům obce 

za 500,-/m3. Se spolkem uzavřela starostka obce (po schválení ZO, platí pro všechny 

spolky obce, které o to budou mít zájem) smlouvu o dílo, kdy za každý takto 

připravený m3 dřeva dostane spolek odměnu ve výši 250,- Kč. Spolek si díky této 

možnosti vydělal v loňském roce za tuto činnost 24500,- Kč. 

- Úprava hřiště v Kolonii.  

- Čištění nádrže 18.6.2020 



- Turnaj v nohejbalu. Velké poděkování bylo vysloveno Milanovi Dolejšímu za zajištění 

výborného PR (článek v novinách, natáčení JčTV a rozhovor se členy spolku a 

sportovci na místě v den konání turnaje, zajištění spolkových triček aj.). 

- Ukliďme Česko 12.9.2020 

- Cyklovýlet „Na kole po okolí“ I. Ročník. Zúčastnilo se 8 rodičů a 12 dětí. Konal se 

19.9.2020. 

- Petang 3.10.2020 

Ad 2)   

Starostka obce poděkovala členům spolku za práci pro obec, a to jak při těžbě dřeva, tak za 

práci na zlepšování komunitního života v obci. 

Oznámila, že skupina ČEZ schválila její žádost o finanční dotaci na likvidaci polomů po vichřici 

v obci a okolí. Celková dotační částka bude činit 50000,- Kč a rozdělí se stejným dílem mezi 

SDH a SAS, jejichž členové se na likvidaci podíleli. Spolkům obec peníze vyplatí formou daru, 

Poláková předá starostce prezenční listinu, kteří členové se prací účastnili a kolik času zde 

strávili. Uvedená částka je konečná, přičemž není stanovený časový horizont likvidace i 

případných dalších živelních událostí. 

Připomněla, že dne 17.7.2021 se v Temelíně koná stejně jako v loňském roce Vítání občánků 

a aby vzal  spolek tento termín v potaz, aby se zabránilo případné termínové kolizi s jinými 

akcemi. 

Apelovala na všechny členy spolku, aby mluvili s občany v obci, snažili se je přesvědčit, že 

jediné zaručené informace najdou na webových stránkách obce nebo v zápisech a aby 

nebojkotovali akce ostatních spolků. 

Ad 3) 

Kamiš informoval, že v letošním roce už proběhlo, pro spolek tradiční, čištění požární nádrže, 

a to 12.6.2021. Dále se uskutečnil (také tradiční) již 9.ročník Nohejbalového turnaje trojic, 

26.6.2021. 

Akce připravované: 

- Petangový turnaj. Členové se nakonec ujednotili na termínu konání 28.8.2021. 

- Cyklovýlet Na kole po okolí II. Ročník. Uskuteční se 18.9.2021. 

- Průběžně budou členové spolku těžit dřevo pro prodej v metrech. 

- Průběžně se budou zúčastňovat prací na odklízení polomů. 

- Operativně připraví i další případné akce, např. turnaj v ping-pongu či jiné. 

- Na Silvestra opět zorganizují Silvestrovskou prdelačku (více viz Diskuze). 

 

 



Ad 4) 

V roce 2020 obdržel spolek dar od obce na svou činnost ve výši 40000,- Kč a dotaci od 

skupiny ČEZ na pořádání nohejbalového turnaje ve výši 17500,- Kč. Náklady na největší 

spolkovou akci, Nohejbalový turnaj, činily 34182,- Kč. Po odečtení dotace, vrácených sudů a 

startovného spolek na tuto akci doplácel ze svých prostředků 3333,- Kč. 

Stav v pokladně byl k 31.12.2020 10675,- Kč, na účtu 22500,- Kč. 

V letošním roce spolek dostal na svou činnost dar od obce ve výši 55000,- Kč, dále odměnu 

za těžbu dřeva ve výši 24500,- Kč a dotaci od skupiny ČEZ na pořádání nohejbalového turnaje 

ve výši 21333,- Kč.  Náklady na turnaj v nohejbalu činily 36360,- Kč. Promítlo se zde zvýšení 

ceny piva a náklady na mobilní sanitární zařízení (toitoi), které jsme loni neměli. Na druhou 

stranu jsme disponovali větší dotací na pořádání turnaje od skupiny ČEZ (21333,- Kč) a 

větším vybraným startovným (4600,-). Příjmy tak převýšily náklady, když činily 36767,- Kč, a 

to o 407,- Kč. 

Průběžný stav v pokladně ke dni pořádání Valné hromady je 23769,- Kč, na účtu 59727,- Kč. 

Na účtu ještě není připsána dotace od skupiny ČEZ, jelikož pokladnice neměla v době konání 

Valné hromady k dispozici výpis z účtu, který by připsání dotace dokladoval. 

Finanční stav v pokladně zkontroloval na místě supervizor Dolejší a neshledal žádných závad. 

Poláková oznámila, že spolek odpracoval za rok 2020 celkem 299,5 brigádnických hodin. 

Jmenovitě pak pořadí členů spolku. Nejvíce brig.hodin odpracoval Milan Kodl, a to 60. Další 

pořadí: 

2. Kamiš, 46                                                                                                                                                                         

3. Bohdal, 45,5                                                                                                                                                                              

4. Kodl Lukáš, 34,5                                                                                                                                                                       

5. Chalupský, 28                                                                                                                                                                               

6. Dolejší, 20,5                                                                                                                                                                           

7. Majer, 18                                                                                                                                                                             

8. Darius, 12                                                                                                                                                                                

9. Vlasák, 10                                                                                                                                                                                       

10. Šimsa, 9                                                                                                                                                                              

11. Poláková, 7                                                                                                                                                                              

12. Marek, 6                                                                                                                                                                                     

13. Vlasáková, 3                                                                                                                                                                                             

14. Švácha, 0. 

 

 



Ad 5) 

- Návrh Dolejší: uspořádat společnou schůzku předsedů a místopředsedů všech spolků, 

kde by naplánovali nějakou hromadnou společnou akci. Cíl = stmelení spolků a tím i 

občanů. 

Návrh jednomyslně přijat, později konkretizován, že by takovou akcí, na níž by se mohly 

podílet všechny spolky, byla Silvestrovská prdelačka. Organizovaná a zastřešovaná spolkem 

SAS, ostatní spolky by se mohly zapojit např.donesením občerstvení nebo aspoň svou účastí. 

- Návrh Bohdal: Veškeré náklady na Silvestrovskou prdelačku bude hradit spolek SAS, 

abychom „přitáhli“ občany. 

Návrh nepřijat hlavně z důvodu, že si nepotřebujeme přívržence „kupovat“, z minula jsme se 

přesvědčili, že se mnozí přijdou jen zadarmo najíst a žádný jiný efekt pro tmelení obce to 

nemá, mnohdy i naopak.  

Odhlasováno, že akce bude částečně zpeněžená – jídlo (polévka, jitrnice, jelita) bude zdarma, 

nápoje se budou prodávat cca ve výši nákupních cen a cen spotřebního materiálu (kelímky, 

lžičky aj.) 

- Kamiš ohodnotil Jirku Bohdala jako člena spolku, který se nejvíc podílel na 

organizacích spolkových akcí a zvláště na přípravě občerstvení a předal mu věcný dar 

ve své režii. 

- Návrh Poláková: Vyplatit finanční odměnu ve výši 5000,- Kč z peněz spolku Milanovi 

Kodlovi a to za jeho největší nasazení a pracovní vytížení při těžbě dřeva, kdy 

odpracoval nejvíce brigádnických hodin. 

Návrh jednomyslně přijat. Poláková vyplatí Kodlovi odsouhlasenou částku v hotovosti 

z pokladny. 

- Noví členové přijatí v roce 2021: Valihrachová, Domin, Studená. V současnosti má 

spolek 17 členů. 

- Na závěr vybrala Poláková členské příspěvky od členů, kteří je ještě nezaplatili (300,-

/dospělý člen). 

- Odměna M.Kodlovi ve výši 5000,- mu byla vyplacena dne 8.7.21 

 

 

 

Zápis poslán ověřovatelům dne 7.7.2021. 

 



 

 


